
KÉRDÉS 

 

Szemereyné Pataki Klaudia 
Polgármester Asszony részére 

 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésén többször esett már szó a Benkó Zoltán 

Szabadidőközpont hasznosításáról. Legutóbb a szeptemberi közgyűlésen 

interpelláltam ezzel kapcsolatban. Sajnálatosan mindig csak egy-egy részéről 

informálódhattunk, összegészében azonban mai napig nem látható át, hogy kik és 

milyen módon használják a Kecskemét város polgárai számára létrehozott 

Szabadidőközpontot. Kérem, hogy készüljön egy átfogó beszámoló, mely az alábbi 

kérdésekre is választ ad: 

1. A Benkó Zoltán Szabadidőközpontban jelenleg kik és milyen engedélyek 

alapján folytatnak bármiféle tevékenységet?  

2. A különböző ott működő egyesületeknek vagy vállalkozásoknak milyen 

építési folyamatokra van engedélyük és azokhoz ki járult hozzá? 

3. A Szabadidőközpontban az ott tevékenykedő egyesületek és vállalkozások 

milyen, a Közgyűlés által is elfogadott koncepció alapján végzik 

tevékenységüket?  

4. A kialakításra kerülő létesítményeket a lakosság milyen módon tudja 

használni? 

Kérem, hogy a kérdésekre adott választ a Közgyűlés következő ülésén tűzze 

napirendre.  

 

Kecskemét, 2017. november 14. 

 

Tisztelettel: 

Király József s.k. 
képviselő 


